
Boljše
informiranje

Vsepovsod smo opazili kričeče plakate,
ki vabijo na mladinski ples v Utiku, prire-
ja pa ga tamkajšnji mladinski aktiv. Slišali
smo same pohvale glede organizacije plesa.
Zato smo zaprosili predsednika mladinske
organizacije Franca Lončarja, da nam kaj
več pove o njihovem delu.

Franci Lončar

• »Mladina je na našem območju začela
aktivneje delati pred dobrim letom. Začu-
tili smo, da brez organiziranega dela ne gre
naprej in zato smo ustanovili svoj mladin-
ski aktiv. Ceprav nismo imeli svojih pro-
storov niti finančnih sredstev, je delo le za-
živelo. Da bi vsaj malo popravili finančno
stanje in pa da bi dobili mladi vsaj nekaj
zabave tudi v bližini domačega kraja, smo
začeli prirejati mladinske plese. Priredili
smo tudi zelo uspelo proslavo za dan žena
in pa mladinski kviz. Naša ekipa je sode-
lovala na raznih podobnih tekmovanjih v
Predosljah in Zeleznikih.

• Tudi letos prirejamo vsako soboto mla-
dinske plese, ki sc dobro obiskani. To je
edini način, da lahko privabimo k sodelo-
vanju čimveč mladih. V naši krajevni skup-
nosti je kar 140 mladih ljudi, vendar pa jih
je zelo malo res aktivnih. Kljub temu pa
smo že pripravili proslavo za dan republi-
ke, ki je po mnenju vseh prisotnih res dob-
ro uspela.

• Pri ustanavljanju OO ZSMS imamo
precejšnje težave, saj smo zelo pozno do-
bili osnutek statuta. Delo v naši OO ZSMS
poteka v treh komisijah: za šport, za kul-
turo in dramsko dejavnost in pa v komisiji
za obujanje tradicij NOB.«

• »In katera je najbolj aktivna?«
• »Trenutno so najbolj aktivni člani ko-

misije za dramsko dejavnost. Naštudirati
nameravajo komedijo v treh dejanjih Fra-
na Lipaha »Glavni dobitek«. Besedilo je že
razmnoženo, v kratkem bodo razdeljene
vloge, upamo pa tudi, da bo režijo prevzel
tov. Borčnik. Računamo, da bomo dramo
lahko predstavili občinstvu že kmalu.

• »Kako pa kaj sodelujete s krajevno
skupnostjo in pa OK ZSMS?«

• »Pri KS Bukovica-Šenkov turn imajo
za naše delo izredno veliko razumevanja,
saj nam za vse sestanke in prireditve od-
stopajo svoje prostore. Seveda bi potrebo-
vali lastne prostore, vendar trenutno ni no-
benih možnosti, da bi jih dobili. Tudi z OK
ZSMS dokaj dobro sodelujemo, vendar pa
menim, da bi morala prav OK ZSMS po-
skrbeti za čim boljše informlranje vseh
mladih. Morda bi to lahko storili s tem, da
bi vsak mladinec dobil glasilo OK ZSMS.
Tega sedaj dobivajo le predsedniki OK
ZSMS, ki le težko vsem mladim posredu-
jejo pomembne informacije.«

• Mladi v KS Bukovica-Senkov turn so
resno zagrabili za delo in satno upamo lah-
ko, da njihova zagnanost ne bo nekega dne
splahnela kot po nekaterih drugih mladin-
skih organizacijah. Resno se zavedajo svo-
jega položaja in svojih nalog v naši samo-
upravni socialistični družbi in upamo, da
bodo z dejanji upravičili svoj ugled, ugled
ene izmed najbolj delavnih mladinskih or-
ganizacij v šišenski občini.

France Kmetič


